
Verslag bijeenkomst BBN 15-10-2024 
 
Aanwezig: Paul Meijer, Johan Riemersma (waarnemend voorzitter), Jenna Vermaat, Hans Wels 
(verslag), Jan Bronius, Henk Ham, Tineke Dooyewaart. 
 
Gasten: Belinda Elfrink en Sandra Hovens namens de gemeente Amersfoort. 
 
Verslag 17 september 2024: Geen opmerkingen. Paul Meijer was bij bijeenkomst over de beplanting 
Vlasakkerweg. Mogelijk volgt aanvraag buurtbudget in 2025. 
 
Belinda Elfrink: zij is de gebiedsmanager van o.a. de binnenstad. Heeft bijvoorbeeld contact met 
bewoners over overlast. Er komt een nieuw gebiedsplan in samenwerking met Friso Smits. Zij is 
beschikbaar voor grote en kleine zaken. De herinrichting van de Hof kwam ook ter sprake, er was 
destijds overeenstemming over het plan voor de herinrichting. Nu is een nieuw ontwerpbureau 
ingeschakeld en vervolgens blijft het stil. Wat wordt straks autoluw? Schijnen verschillende versies 
over te zijn. Of gaat het over de emissievrije zone? Al ons vragen worden uitgezocht en krijgen we 
t.z.t. antwoord op. 

 
Sandra Hovens: zij is van monumentenzorg en houdt zich bezig met erfgoed in de binnenstad. Zij 
heeft een bouwkundige achtergrond. Nu bezig met verduurzaming. Hoe bijvoorbeeld te isoleren 
en/of van het gas af voor deze panden, beleidsvormend dus. Over 12 maanden nieuwe regelingen. 
Wat betreft van het gas af voor de binnenstad: komt pas als laatste wijk aan de beurt in verband met 
de complexiteit. Dit is wel urgent, zou integrale aanpak moeten worden. Clusterwijze aanpak zou een 
oplossing kunnen zijn. Buitenschil Flint en omgeving wordt nu bekeken. Onderzocht wordt waar nu 
behoefte aan is. Bewoners worden gevraagd daar over mee te denken. Oproep eventueel via BBN. 
 
Nieuwe bewoners: op 9 november volgende bijeenkomst. Paul Meijer, Johan Riemersma en Tineke 
Dooyewaart gaan er naar toe. 
 
Werkgroepen: Werkgroep groen: handhaving heeft brief naar bewoners gestuurd over plaatsing 
tonnen met planten in de buurt van de Zuidsingel, zouden niet aan de rand van het trottoir mogen 
staan. Wat kan/mag wel op dit gebied? Er worden op veel meer plekken in de binnenstad met 
tonnen gewerkt. Voor volgende vergadering Siska van Hoof uitnodigen, zij is van de afdeling 
inrichting openbare ruimte? 
 
Vergaderingen 2024: 19 november en 17 december. 


